
Protokół z posiedzenia nr 13/08
Komisji Oświaty, Kultury i Sportu

z dnia 18 czerwca 2008 roku

pod przewodnictwem Waldemara Stanisława Kikolskiego przewodniczącego komisji. 
W posiedzeniu  udział  wzięli  członkowie  komisji  oraz  zaproszeni  goście  (listy  obecności  
w załączeniu). 
Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zapoznanie  się  z  wynikami  kontroli  prowadzonej  przez  Starostwo  w  podległych

placówkach oświatowych. 
4. Zapoznanie się z informacja o działalności kulturalnej i sportowej w powiecie. 
5. Sprawy różne.  
6. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad.1-2). 
Przewodniczący  komisji powitał  przybyłych  członków komisji  oraz  zaproszonych gości.
Odczytał proponowany porządek posiedzenia i zapytał czy są uwagi do porządku posiedzenia.
Uwag nie zgłoszono. porządek posiedzenia został przez komisję przyjęty jednogłośnie.

Ad.3). 
Przewodniczący komisji poinformował  iż  kolejny  punkt  posiedzenia  to  zapoznanie  się  z
wynikami kontroli przeprowadzonej przez Starostwo w podległych placówkach oświatowych.
O  zabranie  głosu  w  tym  punkcie  poprosił  Bogdana  Zielińskiego  Starostę
Wysokomazowieckiego. 
Starosta poinformował, iż na rok 2008 zaplanowanych jest 6 kontroli. Do dnia dzisiejszego
zostały  skontrolowane  3  szkoły:  CKZ  w  Wysokiem  Mazowieckie,  ZSZ  w  Wysokiem
Mazowieckiem  i  ZSOiZ  w  Czyżewie  przez  pracowników  Wydziału  Organizacyjnego.
Poinformował,  iż  każdy dyrektor otrzymał  planowany zakres  kontroli,  którzy został  przez
niego zaakceptowany.  Planowany zakres  kontroli  w zakresie  funkcjonowania  publicznych
szkół ponadgimnazjalnych w powiecie wysokomazowieckim zawiera m.in.: 
-  przestrzeganie  obowiązujących  przepisów  dotyczących  bezpieczeństwa  i  higieny  pracy
pracowników i uczniów,
- zatrudnianie i zwalnianie nauczycieli,
- posiadanie aktów założycielskich szkół funkcjonujących w zespołach szkół oraz aktualnego
statutu szkoły,
- prowadzenie ksiązki obiektu budowlanego, 
- prowadzenie akt osobowych pracowników,
- ewidencja czasu pracy pracowników niepedagogicznych,
- urlopy pracownicze,
- zasady zatrudniania i wynagradzania pracowników niepedagogicznych,
- okresowe oceny pracownicze,
-  prawidłowość realizacji  uchwały  Nr IV/26/2007 rady Powiatu  Wysokomazowieckiego z
dnia 26 marca 2007 roku, 
- dokształcanie nauczycieli,
- posiadanie ksiązki kontroli sanitarnej,
- wypadki pracowników w szkole,
- dokumentu dotyczące ryzyka zawodowego pracowników,
- korzystanie z samochodów służbowych,



- przestrzeganie przepisów Prawo zamówień publicznych. 
Następnie  poinformował,  iż  po  przeprowadzonych  kontrolach  zostały  stwierdzone  pewne
nieprawidłowości, które przedstawiają się następująco:   

a) w  zakresie  funkcjonowania  Centrum  Kształcenia  Zawodowego  w  Wysokiem  
Mazowieckiem stwierdzono niżej wymienione nieprawidłowości:

- znajdujące się w szkole plany ewakuacji nie są wywieszone w widocznym miejscu, 
-  nie  są  przesyłane  do  organu  prowadzącego  kopie  protokołów  przeglądu  szkoły
sporządzane  na okoliczność  przerwy w działalności  placówki  trwającej  co  najmniej  2
tygodnie,
- zmiana wysokości wynagrodzenia zasadniczego u niektórych nauczycieli dokonywana
niezgodnie z obowiązującymi przepisami, 
-  przyjęte  zasady  wynagradzania  pracowników  niepedagogicznych  są  niezgodne  z
obowiązującymi przepisami prawa, 
- brak aktualnych badań lekarskich u niektórych nauczycieli,
niektóre  wnioski  o  przyznanie  nauczycielom nagród dyrektora  szkoły są podpisywane
przez nieuprawnione do tego osoby, wszystkie wnioski nie były opiniowane przez radę
rodziców oraz nie były kompletnie wypełnione,
- nieprawidłowości przy wykonywaniu przez dyrektora i 1 nauczyciela funkcji społecznej,
- zaniżony dodatek funkcyjny dla wicedyrektora oraz dodatek za wychowawstwo klasy w
aktach osobowych 4 kontrolowanych nauczycieli,
-  brak  jasnego,  jednoznacznego  odnotowywania  pracy  nauczyciela  pracującego  jaka
doradcy zawodowego i nauczyciela- bibliotekarza, 
-  nieprzestrzeganie  ustalonej  procedury  podczas  przyznawania  dofinansowania  na
dokształcanie nauczycieli. 
b)  w zakresie  funkcjonowania  Zespołu Szkół  Zawodowych im.  Stanisława Staszica  w

Wysokiem Mazowieckiem stwierdzono niżej wymienione nieprawidłowości:
-  przyjęte  zasady  wynagradzania  pracowników  niepedagogicznych  są  niezgodne  z
obowiązującymi przepisami prawa,
- brak aktualnych badań lekarskich u 22 nauczycieli,
- nie stosowano odpowiednich druków przy przyznawaniu nauczycielom nagród dyrektora
szkoły oraz brak wymaganej opinii rady rodziców,
- nie przeprowadzono wyborów do nowych rad rodziców,
- nie przeprowadzono okresowej oceny kwalifikacyjnej pracowników niepedagogicznych,
- nieprawidłowości przy wykonywaniu przez nauczyciela funkcji społecznej,
-  brak  opinii  związków  zawodowych  działających  w  szkole  przy  przyznawaniu
nauczycielom dodatku motywacyjnego,
- braki w aktach osobowych u niektórych nauczycieli,
-  nie  przestrzeganie  ustalonej  procedury  podczas  przyznawania  dofinansowania  na
dokształcanie nauczycieli, 
- nieprawidłowo prowadzona ksiązka kontroli sanitarnej, 
-  nieprzestrzeganie  procedury podczas  przeprowadzania  przetargu nieograniczonego na
wymianę okien w szkole. 
c)  w  zakresie  funkcjonowania  Zespołu  Szkół  Ogólnokształcących  i  Zawodowych  im.

Stefana kardynała Wyszyńskiego w Czyżewie niżej wymienione nieprawidłowości:
-  nie  są  przesyłane  do  organu  prowadzącego  kopie  protokołów  przeglądu  szkoły  i
sporządzane na okoliczność przerwy w działalności placówki trwającej co najmniej dwa
tygodnie, 
- nie stosowano odpowiednich druków pism przy przyznawaniu nagród dyrektora szkoły, 
- w złożonych do przetargu na zakup oleju opałowego kopertach był brak adresu dwóch
oferentów. 



Następnie poinformował, iż w roku ubiegłym były prowadzone kontrole w szkołach przez
pracowników Wydziału  Finansów w zakresie  gospodarowania zakładowym funduszem
świadczeń socjalnych w 2006 i 2007 roku. 
Radny Stanisław Kryński 
Starosta 

Ad.4). 
Czesław Buczyński  kierownik  Wydziału  Organizacyjnego  przedstawił  informację  z
działalności  kulturalnej  i  sportowej  na terenie  powiatu wysokomazowieckiego w 2007
roku (materiał w załączeniu DRUK NR 37). 
Przewodniczący  komisji  podziękował  za  przedstawienie  informacji  i  zapytał  czy  są
pytania  w  związku  z  przedłożoną  informacją.  Pytań  członkowie  komisji  nie  zgłosili
wobec tego on zadał pytanie w jakim terminie obędzie się święto mleka?
Starosta odpowiedział, iż w roku bieżącym święto mleka odbędzie się 5-6 lipca i będzie
to impreza dwudniowa. Dodał, iż tak jak corocznie zarząd powiatu postanowił udzielić
dofinansowania w kwocie 7 tys. zł. 

Ad.5-6).
Przewodniczący komisji poinformował, iż kolejny punkt porządku posiedzenia to sprawy
różne- zapytał  czy członkowie komisji  chcieliby  w tym punkcie zabrać głos.  Żaden z
członków komisji nie zgłosił takiej potrzeby. 
W związku  z  wyczerpaniem tematów  przewodniczący  komisji  podziękował  członkom
komisji,  zaproszonym  gościom  za  przybycie  i  o  godzinie  1245 dokonał  zamknięcia
posiedzenia. 
  

Przewodniczący Komisji

      Waldemar Stanisław Kikolski 
 

 

 
  

    


